
 

 

 
Johto ry 
Pöytäkirja  
Hallituksen kokous 4/2025  
 
Aika: Tiistai 11.3. klo 16:00 
Paikka: Päätalo A331E A36, Tampereen yliopiston keskustakampus 
 
Läsnäolijat: 
Julia Seppälä (puheenjohtaja) 
Parawee Chuenjit (sihteeri) 
Roosa Pajunen               saapui kokoukseen 16:30  
Lumi Indrelite 
Anni Hasu  
Topias Hyytiäinen         saapui kokoukseen 16:15 
 
Erja Ronkainen (TREY:n järjestökummi) saapui 16:42 
 

1. Kokouksen avaaminen  
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta  
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen  
5. Ilmoitusasiat ja posti  
6. Talous  
7. Sähköiset päätökset  
8. Johto ry:n uudet tilat  
9. Johtajuussymposium  
10. Yhteisöllisyys  

a. Pornobileiden etkot  
b. Fuksiviikot  
c. Sekaantuminen w/Sekava  

11. Edunvalvonta 
a. Helmikuun kollegio  
b. Maaliskuu n kollegio  
c. Yleistä  

12. Kansainvälisyys  
13. Muut esille tulevat asiat  
14. Seuraavan kokouksen ajankohta  
15. Kokouksen päättäminen  

 
 
 



 

 

1. Kokouksen avaaminen  
 
Avataan kokous ajassa 16.13. 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Anni Hasu ja Lumi Indrelite.  

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 
 
Hyväksytään esityslista sellaisenaan. 

 
 

5. Ilmoitusasiat ja posti 
 
Ei uusia ilmoitusasioita eikä postia.  

 
 

6. Talous 

a. Taloustilanne 

Talousvastaava kertoi taloustilanteen. 

b. Laskut ja korvaukset 

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Tupla Kutoset Oy:lle 208 € kv- sitsien haalarimerkeistä. 

Ehdotus hyväksyttiin.  

 

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Boomi ry:lle 330 € Haalaribileiden lipuista kv-sitsien 

jatkoja varten. Ehdotus hyväksyttiin.  

 

Topias Hyytiäinen saapui kokoukseen klo 16:15 

 

7. Sähköiset päätökset 

Ei uusia sähköisiä päätöksiä.  

 

8. Johto ry:n uudet tilat  

Johdon uudessa toimistossa on käyty tutustumassa, mutta toistaiseksi ei ole varmaa tietoa 

siitä, milloin pääsemme siirtymään uusiin tiloihin. 



 

 

 
9. Johtajuussymposium  

 
Johtajuusymposiumin järjestelyt ovat sujuneet hyvin, ja Julia Seppälä on ehdottanut kahta 

puhujaa tapahtumaan. Teema tarkentuu myöhemmin. 

 

Julia Seppälä ehdottaa seuraavia muutoksia esityslistaan kokouksen aikana:  

- Kohta 10. "Edunvalvonta" siirretään kohtaan 11. Ehdotus hyväksyttiin. 

- Kohta 12. "Yhteisöllisyys" siirretään kohtaan 10. Ehdotus hyväksyttiin. 

- Kohta 13. "Kansainvälisyys" siirretään kohtaan 12. Ehdotus hyväksyttiin. 

- Kansainvälisyyskohta kohta 13 siirretään kohtaan 10. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

     Roosa Pajunen saapui kokoukseen 16:30  

 

    Kokoustauko klo 16.45 

 

     Johdon järjestökummi Erja Ronkainen saapui kokoukseen 16:45 

 

     Hän esitteli itseään, TREY:n toimintaa ja järjestökummitoimintaa  

 

     Erja Ronkainen poistui kokouksesta 17:11 

     

    Kokous jatkuu klo 17.12 

 

 

10. Yhteisöllisyys 

 

a. Pornobileiden etkot  

Tällä hetkellä tilavuokrien hinnat ovat nousseet merkittävästi, minkä vuoksi Johto ei voi 

järjestää tappiollista tapahtumaa. Tilannetta vaikeuttaa lisäksi Johdon heikko taloudellinen 

tilanne viime vuosilta. 

 

b. Fuksiviikot  



 

 

Viesti on lähetetty kaikille paitsi Complexille. 

 

c. Sekaantuminen w/Sekava  

Syksylle on mahdollisesti suunnitteilla yhteistapahtuma Sekavan kanssa. 

 

d. Tuuttis 11.4.  

Johto osallistuu rastinpitäjäksi kyseiseen tapahtumaan. 

 

11. Edunvalvonta 

 

a. Helmikuun kollegio  

Helmikuun kollegio oli pitkä, ja monia asioita käsiteltiin. 

 

b. Maaliskuun kollegio  

Maaliskuun kollegiossa tullaan käsittelemään mm.  koulutusstrategiaa, 

palautekurssijärjestelmää ja sen kehittämistä. Tapahtuma järjestetään keskustakampuksella. 

 

c. Yleistä  

Roosa Pajunen osallistui TREY:n "Kupillinen Kopoa" -tapahtumaan 11.3. 

Dekaanin valinta on kesken, ja asiasta tiedotetaan, kun valinta on tehty.  

Keskustelimme myös ensimmäisen periodin siirtämisestä syyskuun alkuun, sillä suuri osa 

on vielä kesätöissä elokuun lopussa. 

 

Lumi Indrelite poistui kokouksesta klo 17:24 

 

12. Kansainvälisyys 

Kv-sitsit sujuivat hyvin, vaikka tapahtumassa ilmeni joitakin haasteita. Lippuja myytiin 
yhteensä 95 kappaletta.  

Keskustelimme myös yhteistyömahdollisuuksista Urbanumin kanssa. 

 

Topias Hyytiäinen ottaa yhteyttä myös kv-tuutoreihin ja opiskelijoihin myöhemmin.  

 

13. Muut esille tulevat asiat   



 

 

Keskustelimme alustavasti kevätkokouksen ajankohdasta, ja se on suunniteltu pidettäväksi 

toukokuussa. Tarkemmat päivämäärät ilmoitetaan jäsenjärjestöille myöhemmin. 

 

Lisäksi keskustelimme haalarimerkeistä, joita Roosa Pajunen on suunnitellut etukäteen.   

 

14. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin.  

 

15.  Kokouksen päättäminen  

Päätetään kokous ajassa 17:56.  

 

 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa.  

 

 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 
 
               
_____________________________                _____________________________  
 
  
  Julia Seppälä, puheenjohtaja                      Parawee Chuenjit, sihteeri 
 
 
 
 
  
_____________________________                _____________________________  
 
pöytäkirjantarkastaja, Anni Hasu                         pöytäkirjantarkastaja, Lumi Indrelite 
 


